
 
 

 

 
 
Format t.b.v. Schriftelijke Vragen artikel 59 RvO Provinciale Staten Overijssel  
 

 
Dit format mailen naar statengriffie@overijssel.nl 

 
Datum: 1-10-2014 
Naam & fractie: Robert Jansen (GroenLinks) 
Onderwerp: Energieakkoord 
 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Overijssel 
 
Het college/de Commissaris van de Koning wordt verzocht de volgende artikel 59-
vragen  schriftelijk te beantwoorden: 
 
 
Geacht College, 
 
Er zijn veel ontwikkelingen gaande rondom het energieakkoord. Nog maar weinig 
van die ontwikkelingen dragen bij aan de realisatie van een duurzamer Nederland. 
Zo heeft Minister Kamp recent gemeld dat de negen reeds verleende vergunningen 
voor windmolens op zee, worden ingetrokken. Dat zou kunnen betekenen dat 
windmolenpark Tromp weer wordt uitgesteld. Een project dat honderden MW’s 
duurzame energie zou gaan opwekken, en waarover de oud-aandeelhouders van 
Essent afspraken hadden gemaakt met RWE. Die realisatie-afspraak is niet door 
RWE uitgevoerd, en was uitgesteld. Maar nu blijkt dat de vergunning van Tromp 
wellicht wordt ingetrokken, is realisatie helemaal uit zicht. 
 
Ook over windenergie op land, isoleren van woningen en gebouwen, verduurzaming 
in het vervoer en de afspraken m.b.t. de grootverbruikers maakt GroenLinks zich 
grote zorgen. 
 
Wij vragen u dan ook de stand van zaken op bovenstaande terreinen te geven. En 
graag ontvangen wij per terrein een uiteenzetting of de doelen nog op het 
afgesproken tijdstip worden gehaald. 
 
Gedeputeerde Rietkerk zit in de borgingscommissie van het Energieakkoord, dat op 
7 oktober a.s. vergadert.  
 
Bent u bereid in die vergadering openbaarheid van onderzoeksrapporten te 
bepleiten? Bijvoorbeeld dat van DNV-GL mbt kostenreductie? Zo niet, graag een 
onderbouwing waarom niet. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Robert Jansen 
GroenLinks 
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